

# Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-11-21

## § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:05

## § 2 Närvarande ledamöter

Erik Ohlsson, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Tilda Ramstedt, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Füreyä Ek, kommunikationsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

Johanna Smideland, projektledare i GAIUS (adjungerad utan rösträtt)

Jonas Reck, projektledare i GAIUS (adjungerad utan rösträtt)

## § 3 Val av mötesordförande

Erik Ohlsson väljs till mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

## § 5 Val av justerare

Emil Bertilson och Tim Spjuth väljs till mötets justerare.

## **§ 6 Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställs.

## **§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll**

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-11-14).

## **§ 8 Varvet runt**

### **Vice Ordförande**

Vice ordförande har förberett inför medaljceremonin som hölls i anslutning till balen och även tagit emot samt haft möte med JURO under lördagen. I övrigt har han fört det löpande arbetet.

### **Kassör**

Kassör har fört det löpande arbetet och har under veckan försökt koordinera kortet mellan GAIUS och JF som båda varit i behov av det.

### **Sekreterare**

Sekreteraren har fört det löpande arbetet med mötesprotokoll.

### **Chefredaktör**

Chefredaktören har släppt ett nytt nummer av Rättstrycket. Hon har även fortsatt arbetet med nästa nummer och söker nu skribenter.

### **Idrottsansvarig**

Idrottsansvarig har fört det löpande arbetet.

### **Utbildningsansvariga**

Utbildningsansvariga har varit på UU-möte förra veckan (se mer information under egen punkt). En av utbildningsansvariga har även varit på årsmöte med JURO och de har även försökt få tag på kursutvärderingar som inte har kommit in i tid.

### **Evenemangsansvariga**

Evenemangsansvariga har anordnat årsbalen i lördags. Det blev väldigt lyckat.

### **Kommunikationsansvarig**

Kommunikationsansvarig har fört den löpande marknadsföringen och lagt ut inlägg på Instagram.

### **Näringslivsansvariga**

Näringslivsansvariga har haft mailkontakt med samarbetspartners och imorgon åker de iväg på den årliga Stockholmsresan.

### **§ 9 Diskussion: GAIUS bankett**

GAIUS projektledare berättar om mässdagen under GAIUS och den efterkommande banketten. Projektledarna frågar hur styrelsen ställer sig till att Juridiska föreningen inte håller tal, varken under öppningsceremonin eller på banketten. Styrelsen tycker det låter som en bra plan med tanke på den senaste tidens händelser. Styrelsen och GAIUS projektledare kommer därmed överens om att Juridiska Föreningen inte ska hålla tal under GAIUS 2023.

### **§ 10 Diskussion: JF-önska**

Det har inkommit en JF-önska där personen önskar mer “ful-sittningar” och sittningar som anordnas på Hyllan.

Styrelsen tar till sig önskemålet och evenemangsansvariga ska framföra detta både till sitt utskott och även vara tydliga med det i sitt testamente till evenemangsansvariga för verksamhetsåret 2024/25.

### **§ 11 Diskussion: Ny mötestid**

Styrelsen diskuterar om att ha veckomötena på tisdagar mellan 12-13 istället för på morgonen mellan 8-9. Vice ordförande ska ta reda på om det går att ha en stående bokning i kåren då mötena i sådana fall inte kan hållas i JF-rummet. Styrelsen bestämmer att tillsvidare fortsätta att ha veckomötena mellan 8-9 på tisdagar.

[Jonas Reck och Johanna Smideland lämnar kl 8.29]

### **§ 12 Info: 5-kamp**

Institutionen har svarat på vice ordförandens mail om det fortfarande finns ett intresse från deras sida att anordna en 5-kamp. De meddelade att de fortfarande är intresserade men styrelsen har insett att tiden inte finns för att hinna arrangera det innan verksamhetsårets slut. Detta årets styrelse får därmed överlämna arbetet till nästa års styrelse.

### **§ 13 Diskussion: Autosvar**

Vice ordförande berättar att han helst inte vill ha två olika mailadresser, både för ordförande och vice ordförande. Han ger därför som förslag att lägga in ett autosvar på ordförandemailen. Styrelsen ger som förslag att ordförandemailen auto-vidarebefordras till vice ordförande. Kassör ska hjälpa vice ordförande att installera det.

### **§ 14 Diskussion: Mötesprotokoll**

Sekreteraren har delat förra veckans mötesprotokoll (mötesprotokoll 2023-11-14) med den resterande styrelsen inför dagens möte. Hon har bett att hela styrelsen ska läsa igenom och ge feedback gällande, § 10 Diskussion: JF-klaga. Styrelsen läser och går igenom punkten.

### **§ 15 Info: UU**

Utbildningsansvariga har haft UU-möte. Under mötet fick de information om att institutionen har hittat en ny tentasal då den nuvarande salen försvinner från och med år 2025. Institutionen har även diskuterat om att skapa en grupp som ska undersöka hur man ska

hantera AI. Man har startat en sådan grupp i Lund och eventuellt ska man även börja med det här. Utbildningsansvariga lyfte även under mötet att en lärare har lagt ut inlägg som av vissa studenter har upplevts problematiskt. Institutionen ansåg dock inte att läraren har brutit mot värdegrunden.

### **§ 16 Info: JURO och Ordförandemöte**

Utbildningsansvarig och vice ordförande har varit på JURO och ordförandemöte. De berättar att man har röstat in en ny ordförande och vice ordförande till JURO för kommande verksamhetsår. Uppsala har skrivit en debattartikel om hur mycket bidrag man får för en plats på juristprogrammet, som dessvärre är lågt. Uppsala vill ha stöd för detta och utbildningsansvarig kommer därför att skicka artikeln till styrelsen som får läsa igenom och skicka om det står bakom den.

[Tilda Ramstedt lämnar kl 9.17]

### **§ 17 Diskussion: Proposition till stadgeändring till årsmötet**

Vice ordförande berättar att senaste dagen för att lämna in proposition till stadgeändring till årsmötet är på måndag. Han har skickat ut ett förslag på proposition i ett gemensamt dokument. Styrelsen får gärna kolla över förslaget och ge feedback innan måndag.

### **§ 18 Diskussion: JF-klaga**

Det har inkommit ett antal JF-klaga som riktar kritik mot förtydligandet av ordförandens avgång. Klagomålen menar att styrelsen inte varit tillräckligt förtydligande i dokumentet "Förtydligande från Juridiska Föreningen".

Styrelsen tycker det är tråkigt att personerna upplever att förtydligandet inte var tillräckligt. Det enda förtydligandet som styrelsen kan ge är att inlägget som delades i fråga var antisemitiskt och därmed bröt detta mot föreningens värdegrund, men inte att personen i fråga, ordförande, är antesimistisk. Styrelsen vill uppmärksamma att de uttalade sig om inlägget som delades och inte om individens karaktär. Styrelsen försökte tillgodose allas intressen och hade därför möten utefter att situationen utvecklades. Värdegrunden och lärandeorganisation diskuterades och efter flera långa diskussioner kom styrelsen fram till att värdegrunden väger tyngst och ordförande valde därför att avgå. Styrelsen har gjort allt vad de kan och trott var det bästa för föreningen och dess medlemmar.

### **§ 19 Övrigt**

Inget övrigt tas upp.

### **§ 20 Nästa möte**

2023-11-28 kl. 08:00-09:00.

### **§ 21 Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl. 10:07

*Emil Bertilson*

Emil Bertilson (12 dec. 2023 10:06 GMT+1)

Emil Bertilson

*Tim Spjuth*

Tim Spjuth (12 dec. 2023 08:58 GMT+1)

Tim Spjuth